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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan mevrouw Ans Persoons, collegelid 

bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra, en aan de heer Sven Gatz, 

collegelid bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: de resultaten van de bevraging over het schoolzwemmen en de inspanningen 

van VGC rond zwemmogelijkheden 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegeleden, 

 

In mijn vraag nr. 12 van 31 maart 2022 betreffende de situatie omtrent zwemlessen in het 

Nederlandstalig Brussels onderwijs antwoordde het College mij dat ‘een nieuwe bevraging 

gepland wordt in de loop van het schooljaar 2022-2023’. Daarom ben ik wel benieuwd naar de 

(tenminste eerste of voorlopige) resultaten. 

 

In het bestuursakkoord van de VGC werden er ook enkele afspraken gemaakt met betrekking 

tot het zwemmen, ik lees hierin onder andere volgende passage: "We bepleiten bij de bevoegde 

instanties en overheden dat alle publieke zwembaden open blijven tot 22 uur en op zon- en 

feestdagen. We ijveren eveneens voor één gemeenschappelijk prijsbeleid in heel Brussel."  

 

Gezien we toch het laatste jaar van de legislatuur aanvatten, mogen we er van uitgaan dat het 

College een mooie lijst van realisaties en/of démarches ter zake kan voorleggen. 

 

Daarnaast kwam ook het gebrek aan openluchtzwembaden in onze hoofdstad opnieuw in de 

aandacht deze voorbije zomer. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel:  

 

 Is de bevraging inderdaad doorgegaan in het schooljaar 2022-2023? Zo ja, in welke 

periode, en is deze ondertussen afgerond? Kan het College de resultaten van de bevraging 

meedelen? Welke conclusies neemt het College mee in haar beleidsvoering? Welke nieuwe 

acties zijn er beslist voor het schooljaar 2023-2024? Welk budget (per collegelid) wordt er 

hiervoor vrijgemaakt in de volgende aanpassing van het meerjarenplan?  Kan het College ook 

kort de methodologie van de steekproef toelichten: welke vragen, hoeveel scholen, hoeveel 

leerlingen, etc.? Heeft u de resultaten van de bevraging gedeeld met of overgemaakt aan de 

Vlaamse Regering? 

 

 Mag ik een uitgebreide en gedetailleerde lijst ontvangen van welke inspanningen dit 

College heeft genomen  voor betere toegangsuren van de publieke zwembaden en welke 

stappen u heeft genomen richting een gemeenschappelijk prijzenbeleid? Kan bij deze 

inspanningen ook steeds vermelden bij welke bevoegde instantie en overheid u hiervoor heeft 

gepleit? Heeft het College bij deze gesprekken concrete voorstellen gegeven aan deze instanties 

en ook aangegeven om budgettair over de brug te komen om de doelstelling van het 

bestuursakkoord te bereiken? 

 

 Beschikt u over de resultaten van de geleverde inspanningen ter zake? Welke (publieke) 

zwembaden beschikken nu over bredere toegangsuren en kan u toelichten of er stappen werden 

gezet naar een uniform prijzenbeleid? Heeft het College eigenlijk een raming gemaakt hoeveel 



een eengemaakt prijzenbeleid zou kosten aan het Gewest? Is het College bereid om een deel 

van deze kostprijs op zich te nemen als er hierover een akkoord zou komen onder de betrokken 

gemeenten en instanties? Onder welk budget? 

 

 Is er een evaluatie gemaakt van het tijdelijke openluchtzwembad Flow in de zomer van 

2023? Hoeveel gebruikers hebben er kunnen genieten van een frisse duik in het water? Komt 

er een vervolg in 2024? Zijn er bepaalde incidenten gemeld zoals gevallen van 

diefstal/vandalisme/overlast/...? 

 

 Welke nieuwe stappen heeft het VGC-College genomen voor het openluchtzwembad 

op de Abattoirsite in het jaar 2023? Wordt de vooropgestelde planning nog gerespecteerd, 

evenals de afgesproken budgetten/verdeelsleutels? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

Bianca Debaets 

 

 


